

Researchers Beer

@ Kulturplatz Davos, Promenade 58c, Davos Platz



7. Juni
🕒 18.30
Englisch!

Bild: Alamy

Details: www.academiaaetica.ch/kurse-und-veranstaltungen/3-researchers-beer

Spannende Einblicke in die Forschung und lockere Gespräche auf Deutsch oder Englisch

Die Davoser Forschungsinstitute ARI, CK-CARE, PMOD, SIAF und SLF beschäftigen mehr als 300 Forschende – hinzu kommt ein Vielfaches an forschungsinteressierten Einheimischen und Gästen, welche die «Wissensstadt» bevölkern.

Um miteinander ins Gespräch zu kommen, lancieren die Academia Raetica (www.academiaaetica.ch) und der Kulturplatz Davos (www.kulturplatz-davos.ch) jeweils am **ersten Dienstag des Monats** das «Researchers Beer».

Spezialgast: Tiziano Serra ist Leiter der Focus Area Sound Guided Tissue Regeneration am AO Forschungsinstitut Davos. Er ist der Erfinder der Sound Induced Morphogenesis (SIM) Technologie und Chief Scientific Officer von mimiX Biotherapeutics.

(Sprache: Englisch)

Interesting insights into research and casual conversations in German or English

The Davos research institutes ARI, CK-CARE, PMOD, SIAF and SLF employ more than 300 researchers – and many times that number of research-interested locals and guests populate the “Science City”.

With the aim of encouraging interaction, Academia Raetica (www.academiaaetica.ch) and Kulturplatz Davos (www.kulturplatz-davos.ch) are launching the “Researchers Beer” on the **first Tuesday of every month**.

Special guest: Tiziano Serra is the Head of Sound Guided Tissue Regeneration Focus Area at AO Research Institute Davos. He is the inventor of Sound Induced Morphogenesis (SIM) technology and Chief Scientific Officer of mimiX Biotherapeutics.

(Talk in English.)